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II. Product Profile

III. Product Precautions

IV. Operating instructions

Please read the instructions before use and use this product 
correctly. This product is a multi-functional detector, adopting 
active infrared scanning and passive wireless scanning combined 
way, can detect a variety of hidden cameras, bugs, locators, 
wireless routers, including wired and wireless products, the 
product wireless detection function can detect about 10-30 square 
metres within the range of all the wireless devices to effectively 
prevent the leakage of your personal privacy and property.

1. Entering the room, please turn off and unplug all network-relat-
ed communication devices to prevent the machine has been 
issued by the alarm chirps
2. If the camera is not detected in wireless mode, please switch to 
infrared detection mode.
3. Sensitivity adjustment key can adjust the machine alarm
sensitivity intensity, such as the machine always alarm chirping 
state, please lower the signal level and re-adjustment.
4. If you need to mute the machine, you can short press the 
power-on button again to switch off the sound to vibration, cycle 
switching.
5. Charging mode: red light when charging, green light when full, 
please do not use 5V/1A power other than charging to avoid 
excessive power damage to the machine.

Switch on key:       Long press the switch on/off key for about 3 
seconds, you will hear a ‘drop’ blue light to enter the wireless 
detection mode.
      This mode can detect all wireless (including Bluetooth, GPS, 
eavesdropping devices) devices within a range of about 10-30 
square metres with an alarm beep.

V. Scope of application

Infrared detection: short press the function key four infrared 
lamps light up into the infrared scanning mode (please turn off the 
indoor lights), this mode every time you press the           Sensitive 
adjustment key infrared light blinking frequency to speed up, 
please put your eyes close to the infrared window, through the 
instrument scanning the surroundings Find the hidden lens.
     Magnetic field detection: short press the function key green 
light on to enter the magnetic field detection mode, the machine 
will be close to the source of the magnetic field, the closer the 
magnetic field the white light is more intense, indicating that the 
surrounding environment contains a magnetic field or a strong 
magnetic suspects the presence of objects.
     Infrared night vision detection: short press the function key 
blue light into the camera night vision light detection mode, the 
machine issued a ‘drop’ alarm beep prompt. (This function is only 
for indoor use)

     Switch off key: Long press the on/off key for about 3 seconds, 
hear the ‘drop’ sound to switch off the machine is complete.

1.Hotel travelling
2.Public entertainment places
3 Shopping mall fitting rooms
4.People who contact and keep trade secrets
5.Security personnel of business secrets and technical secrets 
places
6.Professionals in anti-photography, anti-eavesdropping
7.Business meetings

Caution:Please strictly abide by the relevant laws of the country in 
which you are using this product, and do not use this product for 
any illegal purposes, otherwise you will be responsible for the 
consequences.

使用说明书
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一.产品描述

最高灵敏度灯
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中灵敏度灯低灵敏度灯
夜视检测灯

天线

夜视检测

二.产品简介
请在使用前阅读说明书，正确使用本产品。本产品为多
功能型探测器，采纳主动式红外扫描和被动式无线扫描
相结合的方式，可侦测出各种隐藏式相机，窃听器，定
位器，无线路由器等，包含有线和无线产品，本产品无

有效防止您的个人隐私和财物外泄。

开机键：
亮进入无线探测模式。

GPS、窃听装置) 设备并有报警鸣声提示。

三.产品注意事项

四.操作说明

红外检测：      短按功能键四颗红外灯亮起,进入红外扫描模式
(请关闭室内灯光),此模式下每按一次         灵敏调节键,红
外灯闪烁频率加快,请将眼睛靠近红外窗,透过仪器扫描周
围环境寻找隐藏镜头。

      磁场探测：      短按功能键绿灯亮起进入磁场探测模式，将
机器靠近磁场源，距离磁场越近白色灯光更加强烈，表明
周围环境含有磁场或强磁可疑物品存在。

     红外夜视检测：      短按功能键蓝灯亮进入摄像机夜视灯检
测模式，机器发出“滴”报警鸣声提示。此功能仅针对室
内使用）

关机键：        

五.适用范围

注意事项：敬请严格遵守使用所在国家相关法律，不得将
此产品用于任何非法用途，否则后果自负。

1.酒店差旅 

2.公共娱乐场所 

3.商场试衣间 

4.接触、保管商业机密的人群 

5.商业机密与技术机密场所的安保人员 

6.反偷拍、反偷听的专业人士 

7.商务会议

1.进入室内请关闭以及拔掉所有网络相关通讯设备防止
机器一直发出报警鸣声。
2.如无线模式下没有探测出摄像头请转换红外检测模式
使用。
3.  灵敏调节键可调整机器报警灵敏强度，如遇机器
始终报警鸣叫状态请将信号档位降低并重新调节。
4.如需机器静音状态，可在开机时再次短按开机按键，
关闭声音改为震动，循环切换。
5.充电模式：充电时指示灯红色，充满时亮绿灯，请勿
使用5V/1A以外电源充电，避免功率过大损害机器。

          长按开/关机键约3秒，听到“滴”一声蓝色灯

      此模式可探测约10-30平方米范围内所有无线(包含蓝牙、

线侦测功能可侦测约10-30平方米范围内所有无线设备，

长按开/关机键约3秒，听到“滴”声关机完成。

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is 
subject to the following two conditions: (1) This device may not 
cause harmful interference, and (2) this device must accept any 
interference received, including interference that may cause 
undesired operation. Any changes or modifications not expressly 
approved by the party responsible for compliance could void the 
user's authority to operate the equipment.
NOTE: This equipment has been tested and found to comply with 
the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the 
FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable 
protection against harmful interference in a residential installation. 
This equipment generates, uses and can radiate radio frequency 
energy and, if not installed and used in accordance with the 
instructions, may cause harmful interference to radio 
communications. However, there is no guarantee that 
interference will not occur in a particular installation. If this 
equipment does cause harmful interference to radio or television 
reception,
which can be determined by turning the equipment off and on, the 
user is encouraged to try to correct the interference by one or 
more of the following measures:
-- Reorient or relocate the receiving antenna.
-- Increase the separation between the equipment and receiver.
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different
from that to which the receiver is connected.
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for 
help.

FCC Warning

本设备符合 FCC 规则第 15 部分的规定。操作须遵守以下
两个条件：(1) 本设备不得造成有害干扰；(2) 本设备必须
能够承受任何干扰，包括可能导致设备异常运行的干扰
。任何未经合规责任方明确批准的更改或修改，都可能
导致用户丧失操作本设备的权限。
注意：本设备已根据 FCC 规则第 15 部分的规定进行测试
，符合 B 类数字设备的限制。这些限制旨在为住宅安装
提供合理的有害干扰防护。本设备会产生、使用并可能
辐射射频能量，如果未按照说明进行安装和使用，可能
会对无线电通信造成有害干扰。但是，我们无法保证在
特定安装情况下不会发生干扰。如果本设备确实对无线
电或电视接收造成有害干扰（可通过关闭和打开设备来
确定），建议用户尝试通过以下一种或多种措施来消除
干扰：
-- 重新调整接收天线的方向或位置。
-- 增加设备与接收器之间的距离。
-- 将设备连接到与接收器不同电路的插座上。
-- 咨询经销商或经验丰富的无线电/电视技术人员寻求帮
助。

FCC 警告

Model: T09


